

TINI BOT
SINGER/SONGWRITER



Die Singer/Songwriterin Tini Bot hat ein vielschichtiges Repertoire. Ihre Texte fokussieren politische Themen sowie eine Reihe persönlicher Geschichten. In den letzten Jahren spielte sie diverse Live-Konzerte, unter anderem viele Klima- und Menschenrechtsdemos (Seebrücke Dresden, Mission Lifeline, Herz statt Hetze, Fridays For Future) sowie einen Gig in der JVA Zeithain. Zudem spielte sie als Supporting-Act u. a. für Tarq Bowen und die 2022 Tour von ANSA Saueremann. Ihre musikalischen Vorbilder sind englische Singer-Songwriter wie Patti Smith, PJ Harvey, Nick Cave, Joni Mitchell sowie die deutschen Singer-Songwriter Rio Reiser, Nina Hagen und Gerhard Gundermann.

DE

EN

Singer/songwriter Tini Bot has a multi-layered repertoire. Her lyrics focus on political issues as well as a range of personal stories. In recent years, she has played various live concerts, including many climate and human rights demonstrations (Seebrücke Dresden, Mission Lifeline, Herz statt Hetze, Fridays For Future) and a gig at the JVA Zeithain (prison). She has also played as a supporting act for Tarq Bowen and ANSA Saueremann's 2022 Tour, among others. Her musical idols are English singer-songwriters such as Patti Smith, PJ Harvey, Nick Cave and Joni Mitchell, as well as German singer-songwriters Rio Reiser, Nina Hagen and Gerhard Gundermann.

[Video: Tini Bot \(& Band\) Live – Susi \(Herz statt Hetze, 25.10.2020\)](#)
[Song: Stay Around](#)

For more music and information check www.tini-bot.com